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Jule evalueringsmøde i Afdeling 9 

1. Valg af referent 

Brit blev valgt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

3. Gennemgang af året der er gået. 

Postkasser fungerer godt, folk virker glade for det. 

Ny hæk – vanding igen et problem, håber det bliver gjort når forårets varme tiltager. 

Undring over at der ikke er blevet lukket af ind til indersiden af læbæltet langs haven til nr 

9. 

Oliering af læhegn – undring over at det kun er udført på læhegn der har vandrette brædde 

beklædning.  

 

 

4. Punkter der ønskes bearbejdet i 2019. 

Isolering af kælder et stadig stigende ønske, forventer rør isolering i forbindelse med 

varmeprojektet, resterende isolering af gulv, for dyrt hvis ikke vi skal have for stor 

lejestigning. 

Hække i 10’r rækken ønskes efterset, da flere aldrig er kommet i gang.  

Det skla følges op på hvorfor råderetskataloget ikke er på hjemmesiden. 

 

5. Lokalt kursus. 

Vigtigheden i at deltage blev drøftet.  

 

6. Orientering af tilflytning i nr. 49. 

 Lis tager sig af velkomst gaven. 

 

7. Evt. 

Løst og fast i afdelingen blev drøftet imens en skøn julefrokost blev indtaget. 

 
 

Med venlig hilsen 

Brit. 
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